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ZPRÁVA O ČINNOSTI VÝBORU VOS 

V OBDOBÍ OD XVII.SJEZDU 

Úvod 
Ve zprávě o činnosti předložené sjezdu před rokem konstatoval výbor VOS, že v čele rezortního 

ministerstva stále nestojí člen vlády, která získala důvěru v Poslanecké sněmovně. Dnes (v čase 

přípravy této zprávy) stojí sice v čele ministerstva člen vlády s důvěrou sněmovny, ale jím řízený 

úřad se jen s obtížemi vzpamatovává z chaosu způsobeném mimořádně nízkou kompetencí bývalé 

ministryně. V této souvislosti je třeba říci, že vedle Českomoravského odborového svazu 

pracovníků školství (ČMOS) se i VOS, ve chvíli, kdy výbor zjistil v jakém stavu jsou mimořádně 

důležité agendy MŠMT, zasazoval všemi dostupnými prostředky o personální změnu v čele 

ministerstva. Bohužel se opět ukázalo, že MŠMT přes všechna prohlášení napříč politickou scénou 

stále není chápáno jako klíčové centrum úsilí o společnost a ekonomiku založenou na vzdělání 

a organizačním schopnostem i věcné informovanosti budoucího ministra není věnována potřebná 

pozornost. Výsledkem je pak půlroční agónie úřadu ve chvíli, kdy je třeba řešit mimořádně důležité 

agendy jakými jsou např. rozpočet vysokých škol, příprava operačních programů v rámci čerpání 

strukturálních fondů EU a mnohé další. Výbor VOS sdílel výhrady ČKR i RVŠ, které neměly žádný 

politický motiv a byly jen věcnou kritikou doslova katastrofální neschopnosti efektivně řídit 

ministerstvo. Mediální interpretace této situace byla bohužel jiná a do značné míry falešná. Dana 

Kuchtová na svůj úkol prostě nestačila a v tomto smyslu se stala obětí absence věcnosti 

v nominační politice vládní koalice. K některým důsledkům této situace se v textu zprávy ještě 

vrátím. 

Jmenováním nového ministra je jistá naděje na zlepšení práce MŠMT a první kroky, např. 

jmenování prof. Růžičky do funkce náměstka pro vysoké školy, jsou nesporně pozitivním signálem. 

Nicméně na hodnocení práce MŠMT pod novým vedením je ještě čas a výbor VOS je připraven 

k otevřené a věcné partnerské spolupráci. 

Bývalá ministryně odmítla podpis Dohody o vzájemných vztazích VOS a MŠMT, protože ji 

považovala za nadbytečnou. Výbor však bude tuto otázku s velkou pravděpodobností s novým 

ministrem znovu projednávat. Praktické zkušenosti totiž ukazují, že spoléhání na vstřícnost 

a otevřenost ministra ještě neznamená, že stejný postoj lze očekávat i od jeho podřízených a v tomto 

smyslu jsme se už setkali s tendencí omezit účast odborů v některých poradních orgánech, naposled 

v Reprezentativní komisi.  
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Vzdor obtížím s personální stabilitou MŠMT se výbor pravidelně zúčastnil všech jednání, kam byl 

partnery pozván, zejména Reprezentativní komise MŠMT, pracovní skupiny pro přípravu OP 

VaVpI  kde zastupujeme ČMKOS, pléna i předsednictva RVŠ. 

 

Plnění usnesení XVII. Sjezdu 
 

• (k bodům 2.1. usnesení) Výbor nebyl nucen v roce 2007 realizovat prodej podílových listů 

fondu Pioneer k zajištění financování deficitu rozpočtu. To však neznamená žádnou 

pozitivní zprávu. Stále čerpáme majetkovou základnu svazu a problém finanční udržitelnosti 

se neřeší, jen odsouvá. 

• (k bodu 2.2. usnesení) Výbor připravil jarní i podzimní aktiv – jarní aktiv byl věnován 

problematice reformy veřejných financí ve spolupráci s oddělením ekonomických analýz 

ČMKOS a zkušenostem s novým ZP v souvislosti s kolektivním vyjednáváním. V rámci 

aktivu byly na žádost RROS Jihočeského kraje prezentovány její projektové aktivity 

přeshraničního sociálního partnerství. Relativně slabá účast ZO je bohužel stálým 

problémem a co je horší, nejspíš je tento jev svědectvím o fungování ne právě 

nevýznamného počtu ZO. Podzimní aktiv byl věnován zejména informacím o situaci 

na MŠMT, rozpočtu vysokých škol na rok 2008 a s tím souvisejícím stanoviskům ČKR, 

RVŠ a Rady ČMKOS. Školení a diskusní seminář věnovaný otázkám BOZP byly tentokrát 

odděleny od vlastního jednání aktivu, abychom vyhověli podmínkám pro čerpání státní 

dotace. Aktiv byl otevřen i pro příslušné odborné pracovníky aparátů škol a fakult.  

• (k bodu 2.3. usnesení) Předseda VOS se na pozvání ZO VOS Univerzity Tomáše Bati ve 

Zlíně zúčastnil setkání studentů, zaměstnanců, odborářů a vedení této univerzity. Setkání se 

zúčastnil na žádost VOS poslanec EP a bývalý předseda ČMKOS Richard Falbr. Je třeba 

ocenit organizační přípravu a vstřícnou atmosféru, na které mají zásluhu jak ZO VOZ UTB 

tak i vedení univerzity. K už tradičnímu setkání se zaměstnanci a odboráři ZČU v Plzni 

v roce 2007 nedošlo pro onemocnění předsedy ZO. 

•  (k bodu 2.5. usnesení) Výbor shromáždil dostupné vnitřní mzdové předpisy naprosté 

většiny veřejných vysokých škol aktualizovaných v roce 2007 (výjimkou je MU v Brně, kde 

stále probíhá vyjednávání o nové KS) a umístí je ke stažení na svazovém webu. 

• (k bodu 2.6. usnesení) Výbor trvale sleduje okolnosti působení KOR VOS. V uplynulém 

období šlo zejména o podporu kolektivního vyjednávání na MU v Brně, které dospělo 
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k pokusu řešit vzniklý spor před zprostředkovatelem. Zajistili jsme pro KOR MU právní 

podporu ČMKOS a vedli jednání s kancléřem MU. Výbor přitom dodržoval zásadu 

nezasahovat do jednání přímo. Ze zkušeností, které jsme získali, především zcela zřetelnou 

potřebu vyjasnit některé právní otázky, vyplynulo rozhodnutí výboru  předložit sjezdu 

novelu stanov svazu. Aktivita výboru je ovšem podmíněna mírou informovanosti o činnosti 

jednotlivých koordinačních rad, která je až na výjimky nízká. Od některých KOR nemá 

výbor ani základní dokumenty. 

 

Vzájemné vztahy VOS a  MŠMT 

Ve zprávě o činnosti pro XVII. Sjezd VOS bylo na tomto místě uvedeno: “Výbor VOS se obává, že 

zejména práce na přípravě operačních programů EU mohou personální nestabilitou MŠMT 

ohroženy.“ Bohužel se tyto obavy naplnily. Dana Kuchtová svůj úkol nezvládla a ministerstvo 

postupně opustili kvalifikovaní experti, které tam přivedla její předchůdkyně. Výsledkem byla 

neudržitelná situace v přípravě operačních programů, hrubé věcné nedostatky a časový skluz prací. 

Od října 2007 jsme se pravidelně účastnili všech jednání pracovní skupiny pro přípravu OP VaVpI, 

práce skupiny však byla přerušena po nástupu nového ministra, který se rozhodl OP zcela 

přepracovat. Expertní skupiny, které byly ministrem nově ustaveny jsou úzké a sociální partneři 

do nich nebyli pozváni, tedy ani odbory. Zkušenost z předchozího vývoje však ukazuje, že není 

nezbytně nutno aby základní koncepce OP byla projednávána za účasti všech partnerů. Rozhodující 

roli by v této etapě měla hrát odborná kompetence a teprve po vzniku základního textu má smysl 

abychom vstoupili do diskuse. VOS zůstává zastoupen v monitorovacím výboru OP a prozatím 

nejsou náznaky, že by se to mělo změnit. V každém případě je výbor rozhodnut celou problematiku 

projednat na nejbližší schůzce s ministrem.  

Dalším problémem je připravovaná reforma terciárního vzdělávacího systému, která je ve stádiu 

příprav textu nové „Bílé knihy“. Expertní skupina je vedena prof. P. Matějů, ředitelem analytického 

a koncepčního odboru MŠMT. Reforma by měla dosti zásadně změnit organizaci i financování 

tohoto vzdělávacího segmentu a zahrne pravděpodobně i tzv. odložené školné, případně jinak 

nazvanou formu spoluúčasti studentů na nákladech studia. Výbor VOS uvedené otázky dlouhodobě 

sleduje, jeho zástupci se zúčastnili semináře, který byl na podzim svolán s podporou Senátu 

Parlamentu ČR a snaží se v této věci postupovat ve spolupráci s RVŠ. Jsme toho názoru, že 

zavedení jakékoli formy spoluúčasti je především politickým rozhodnutím a odpovědností vlády 

a parlamentu. VOS nikdy nebyl aktivním propagátorem této myšlenky a stejně tak ji z čistě 

ideologických pozic neodmítal. Stále ovšem platí, že VOS bude za všech okolností bránit možnosti 
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vzniku nových sociálních bariér a bude podporovat vznik promyšleného systému stipendií a půjček, 

zejména pak možnost vazby školného na studijní výsledky tak, aby školné, bude-li zavedeno, 

přineslo významnou motivaci ke kvalitní studijní práci.  

Dobrou zprávou se zdá být jmenování prof. Vlastimila Růžičky do funkce náměstka pro vysoké 

školy. Jde o bývalého rektora VŠCHT a tedy o člověka se zkušeností s řízením akademické obce 

a navíc o aktivního účastníka řady pracovních jednání na půdě MŠMT, kde měli zástupci VOS řadu 

příležitostí poznat jeho reakce a postoje. Je pravděpodobné, že půjde o věcného a komunikativního 

partnera. Lze říci, že po všech změnách nemá VOS problém s kontakty na MŠMT, také jsme se 

nesetkali se zásadní neochotou jednat. Nemáme zatím osobní zkušenost s novým ministrem, zdá se 

ale, že jeho postoje vůči odborům (zatím jen ČMOS) nejsou nepřátelské.  

Zvláštní kapitolou ve vztazích s ministerstvem je problém tzv. věcného návrhu zákona 

o univerzitních nemocnicích, který předložil k vnějšímu připomínkovému řízení ministr Julínek. 

Touto závažnou problematikou jsme se v nedávné minulosti zabývali a jsme připravení s MŠMT 

v tomto směru spolupracovat. Při jednání s tehdejší ministryní Kuchtovou jsme upozorňovali 

na možné problémy vyplývající z neúčasti MŠMT a zainteresovaných univerzit na přípravě nové 

legislativní úpravy a toto upozornění zůstalo bez odezvy. Transformace dnešních fakultních 

nemocnic na univerzitní nemocnice s právním postavením akciových společností navržená MZd 

se ukázala být zcela nepřijatelná a výbor VOS ji ve svém stanovisku podrobil zásadní kritice. 

Prakticky stejné stanovisko k návrhu přijaly i univerzity s lékařskými fakultami (UK Praha, MU 

Brno a UP Olomouc). Stanovisko MŠMT návrh odmítlo s argumentací, která věcně vychází 

ze stanoviska VOS i univerzit. 

Spolupráce s RVŠ a ČKR 

Spolupráce s Radou vysokých škol zůstává dlouhodobě na velmi dobré úrovni a to platí i pro 

uplynulý rok. Svědčí o tom i trvalý zájem předsedy RVŠ účastnit se jednání výboru i aktivů 

a sjezdů našeho svazu. Výbor VOS konzultoval s vedením RVŠ jak problematiku přípravy čerpání 

strukturálních fondů, zejména kritickou situaci OP VaVpI, tak i problémy přípravných prací 

na reformě financování vysokých škol. Spolu s RVŠ sdílíme znepokojení z vývoje rozpočtu 

vysokých škol, zejména z neochoty exekutivy nalézt prostředky k řádnému krytí nárůstu počtu 

studentů. Vztahy s ČKR lze rovněž označit za velmi uspokojivé, prakticky neexistují zásadní 

rozpory. To pochopitelně neznamená, že bychom nehájili oprávněné zájmy našich členů při řešení 

pracovněprávních konfliktů a při jednání o kolektivních smlouvách. V těchto situacích nemohou být 

přirozeně zájmy odborů zcela totožné se zájmy vedení škol. Většinou se ale daří udržet jednání 

ve věcné rovině a výbor VOS je přesvědčen, že je možné věcnost a otevřenost vzájemných vztahů 
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zachovat i v budoucnosti. VOS veřejně podpořil tiskovým prohlášením kritické stanovisko ČKR 

k rozpočtové situaci škol i k situaci na MŠMT. Pro stanovisko rektorů jsme získali i podporu Rady  

předsedů ČMKOS.  

Veřejné aktivity VOS 

VOS se připojil k demonstraci pořádané ČMKOS proti vládní reformě veřejných rozpočtů. Nebyli 

jsme tak zcela přesvědčeni o účinnosti této veřejné akce a to především s ohledem na efektivnost 

vynaložených nákladů. Nicméně jsme členským svazem ČMKOS, uvědomujeme si jak je pro malý 

svaz konfederace důležitá a chápeme, že její akceschopnost je podmíněna ochotou členských svazů 

respektovat většinové stanovisko. To nic nemění na názoru výboru VOS, že velké demonstrační 

akce mají sice mediální ohlas ale jejich faktický vliv na přijímaná řešení vládou nebo parlamentem 

nelze přeceňovat.  

Předseda VOS se zúčastnil jako host V. Sjezdu ČMOS pracovníků školství, kam byl pozván. Výbor 

vítá ochotu tohoto významného svazu ke spolupráci v oblastech společného zájmu, především 

terciárního školství a v této souvislosti došlo na podzim ke schůzce předsedů, jejímž výsledkem je 

dohoda o vzájemné informovanosti a společném postupu v případech společných zájmů. To se 

v uplynulém roce především týkalo katastrofální personální situace na MŠMT, kdy oba svazy 

vyvíjely tlak na odstoupení ministryně Kuchtové. 

Zástupci výboru se rovněž solidárně zúčastnili protestního happeningu před poslaneckou 

sněmovnou v souvislosti s projednáváním vládního reformního „batohu“.  

Hospodaření VOS 
 
Hospodaření VOS je jako každý rok věnována samostatná zpráva, proto na tomto místě jen několik 

poznámek. Výbor trvale sleduje hospodárnost činnosti svazu, cesty funkcionářů soukromými 

vozidly jsou povolovány jen výjimečně, po kooptaci dvou pražských členů výboru (doc.Trka 

a dr.Trnková) klesly i náklady na cestovné. Bohužel vzrůst DPH, zdražení veřejné dopravy 

a rostoucí inflace pravděpodobně přivodí i nárůst nákladů na činnost VOS. Výbor přichází 

s návrhem na vzrůst mezd sekretariátu v souladu s vnitřním mzdovým předpisem VOS avšak 

odměny funkcionářů ponechává beze změn. Se zvýšenými náklady počítá i položka určená 

na právní pomoc členům, v tomto případě však jde o korekci odrážející skutečné náklady 

v uplynulém období. Výbor považuje právní pomoc prostřednictvím RPP za základní členskou 

službu a doporučuje delegátům sjezdu uvedené náklady schválit. 
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V letošním roce je třeba také počítat s úhradou daně z příjmu za prodej obchodního podílu bývalého 

Klubu školství v Praze. Je třeba počítat s částkou převyšující 1 milion Kč. Výbor v této záležitosti 

využil daňové odborníky OS KOVO, relativně vysoká částka je však výsledkem způsobu, kterým 

byl realizován majetkový vklad VOS v devadesátých letech. 

BOZP 
 

I v tomto případě je sjezdu předložena samostatná zpráva. Výbor stejně jako loni ocenil kvalitní 

a kompetentní práci inspektorky Bc. Heleny Bartákové. Z tohoto důvodu byla podepsána pracovní 

smlouva i na rok 2008. Zůstává však nejisté, zda nedojde ke změně legislativy a stát přestane 

činnost odborů na poli BOZP dále dotovat. Svazový inspektorát, byť sebekvalitnější, nemůže 

nahradit aktivitu ZO a jejich spoluúčasti při výkonu dozoru BOZP. Je nutno zdůraznit, že konkrétní 

podmínky a situace na pracovištích jsou určující při ochraně zdraví zaměstnanců a chceme-li aby 

stát naši roli společenské kontroly finančně podporoval, nemůžeme se vyhnout odpovědnosti 

za kvalitu práce, kterou v jednotlivých ZO odvádíme.  

Kolektivní vyjednávání 
Kolektivní vyjednávání zůstává jednou z klíčových činností odborů. Výbor se touto problematikou 

pravidelně zabýval ve snaze zlepšit podmínky pro vyjednávání na jednotlivých školách a fakultách 

a to především poskytnutím metodické pomoci. Výbor sám, a to je třeba si zcela otevřeně přiznat, 

by nebyl schopen odpovídající podmínky zajistit bez účinné spolupráce se sociálně ekonomickým 

oddělením ČMKOS (ing. Čornejová) a právním oddělením, zejména s JUDr. Kubínkovou, která 

nám bez ohledu na nemálo svých povinností místopředsedkyně ČMKOS nikdy neodepřela svou 

radu a pomoc. Vzdor tomu jsme v kvalitě vyjednávání v nemálo ZO a KOR VOS ještě dosti daleko 

od optimálního stavu. Hlavním komplikujícím faktorem je zcela zřejmě prohlubující se ztráta 

reprezentativnosti způsobená poklesem počtu členů. S tím také souvisí nedostatek zkušených 

vyjednavačů – v relativně blízké budoucnosti musíme počítat s tím, že na straně zaměstnavatelů 

budeme mít proti sobě stále profesionálnější partnery a bude stále náročnější  s nimi vyjednat 

vyhovující kolektivní smlouvu. Poučná je v tomto smyslu situace, jaká na sklonku roku 2007 

vznikla na MU v Brně. Kolektivní vyjednávání vyústilo ve spor, který je řešen před 

zprostředkovatelkou, jejíž nález je v mnohém směru precedentní. Samo řízení ukázalo, že máme 

jako svaz nejednu slabinu v organizačních a evidenčních záležitostech, což může za jistých 

okolností mít za následek zpochybnění právního postavení vyjednávajícího odborového orgánu. 

Výbor proto přichází s návrhem na novelu stanov, kterou předložil ZO k předběžné diskusi. Cílem 

je jasná a nezpochybnitelná definice právního postavení ZO a KOR a odstranění nejednotnosti 

výkladu, které dosavadní stanovy umožňují a zvýšení schopnosti svazu dbát na pořádek 
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v procesních věcech, zejména jednacích řádech, volebních protokolech a usneseních. Je třeba si 

uvědomit, že nepořádek na úrovni ZO může vážně poškodit celý svaz a dopadnout i na ty ZO, kde 

takové nedostatky nejsou. Je zapotřebí, abychom k navrženým změnám přistoupili odpovědně 

a věcně, výbor v žádném případě neusiluje o nějakou „centralizaci moci“, nýbrž o nápravu stavu, 

který zhoršuje podmínky práce především pro ZO.  

VOS a ČMKOS 
Výbor VOS nepředkládá sjezdu žádný návrh na změnu postoje vůči ČMKOS. Stále platí, že 

konfederace je pro nás jako malý svaz s velmi omezenými zdroji v mnoha ohledech těžko 

nahraditelným partnerem. V poslední době stále častěji využíváme spolupráce s některými velkými 

svazy (OS ECHO – personální výpomoc při obsazení svazového inspektorátu BOZP, OS KOVO – 

daňové poradenství) a to je možné právě díky partnerství v konfederaci. Vedení ČMKOS také 

umožnilo předsedovi VOS vystoupit v průběhu podzimního Sněmu ČMKOS na tiskové konferenci 

s kritikou postupu MZd při přípravě věcného záměru zákona o univerzitních nemocnicích. ČMKOS 

je také vnějším připomínkovým místem legislativních návrhů vlády a jen touto cestou máme 

možnost uplatnit stanoviska a připomínky VOS. Máme s právním oddělením ČMKOS dlouhodobě 

velmi dobré zkušenosti pokud jde o korektnost zpracování našich návrhů, jistým problémem je 

organizační stránka věci, což je pravděpodobně důsledek velkého rozsahu zpracovávané agendy 

a ne zcela odpovídajícího personálního vybavení oddělení. I to je třeba mít na mysli ve chvílích, 

kdy máme sklon kritizovat finanční nároky konfederace vůči členským svazům. Výbor VOS se 

snaží, aby kritika hospodaření ČMKOS byla věcná a odrážela racionální postoj svazu. Zdá se nám, 

že efekt veřejných protestních akcí, které ne zcela berou v úvahu většinové postoje veřejnosti, není 

úměrný vynaloženým nákladům. To nás ovšem nezbavuje povinnosti přispívat a respektovat tak 

demokraticky přijatá rozhodnutí většiny. Je také nutno ocenit, že jsme jako zástupci členského 

svazu vždy měli příležitost odlišné stanovisko nejen říci ale i vysvětlit a nikdy jsme v tomto ohledu 

nebyli diskriminováni. 

Konfederace provozuje od konce loňského roku nový internetový portál a je zřejmé, že je 

významným krokem ke zlepšení veřejné informovanosti o odborech, jejich poslání a významu. 

Pravidelné sledování tohoto portálu lze všem funkcionářům ZO ale i jejich členům jen doporučit. 

Spolupráce s Kontrolní komisí VOS 
Vzájemná informovanost kontrolní komise a výboru VOS se zlepšila, předseda KK dr. Bauer se 

často účastní schůzí výboru a bývá účastníkem aktivním. Výbor pravidelně projednává zápisy ze 

schůzí komise a v případě potřeby přijímá komisí navržená opatření, což se praxi týká evidence 

majetku, inventarizací a není zcela výjimečné, že výbor zvažuje i připomínky koncepční. Doc. 

Jančarová se spolu s předsedou VOS pravidelně účastní Sněmu ČMKOS ve funkci delegátů. 
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Závěr  
V uplynulém období od XVII. Sjezdu VOS byla práce výboru i celého svazu ovlivněna zejména 

mimořádně nepříznivou personální situací na MŠMT. Prakticky rok tam nemáme relevantního 

partnera ve funkci ministra a to je stav, který v porevoluční historii ministerstva dosud nenastal. 

Vážně to komplikuje přípravu důležitých legislativních norem, ministerstvo selhává jako řídící 

orgán operačních programů, z nichž zejména OP VaVpI má už víc než roční zpoždění. Ministerstvo 

zřídilo analytický a koncepční odbor, ale jeho působení není na koncepčnosti práce úřadu zatím 

znát. Naopak připravovaná reforma (Bílá kniha) se mediálně redukuje na otázku zavedení školného. 

Doufáme proto, že nový ministr bude organizačně schopnější, že poskytne celému vzdělávacímu 

systému politické zázemí odpovídající významu školství pro budoucnost země. Doufáme 

a očekáváme, že bude pro nás skutečným partnerem ochotným naslouchat a chápat, že naše zájmy 

ve školství nejsou tak dramaticky odlišné, jak by se snad povrchnímu pozorovateli mohlo zdát. 

Lze očekávat, že pokračující vládní reforma veřejných rozpočtů přinese zaměstnancům vysokých 

škol nejednu starost. Školy budou vystaveny vyšším nákladům za energie, vzrůstu DPH a vyšší 

inflaci při snížených rozpočtech. Za těchto okolností bude vyjednávání o mzdách mimořádně 

obtížné a školy mohou počítat s personálními problémy, protože se prohloubí jejich neschopnost 

konkurovat na pracovním trhu. Za těchto okolností je mimořádně důležité, abychom si jako svaz 

zachovali věrohodnost, reprezentativnost a akceschopnost. To se týká ve stejné míře výboru svazu, 

výborů ZO a všech členů VOS. Jednou z cest jak toho dosáhnout, byť ne tou nejdůležitější, je 

i navrhovaná úprava stanov.  

Zbývá poděkovat všem, funkcionářům i členům, kteří v uplynulém roce obětovali odborové práci 

svůj čas, byli aktivní na svých pracovištích a ve svých základních organizacích. Zvláštní dík však 

patří kooptovaným členům výboru, doc.Trkovi a Dr. Trnkové za ochotu, s níž se ujali členství 

ve výboru ve chvíli, kdy mu hrozila ztráta schopnosti se usnášet. Stejné poděkování zaslouží oba 

místopředsedové, doc. Čegan a Dr.Dolanský. Oporou výboru zůstává spolehlivá práce sekretariátu, 

tentokrát ještě ztížená rekonstrukcí budovy DOS, v jejímž rámci došlo k výměně oken. Poděkovat 

se proto sluší oběma našim kolegyním, ing. Martině Anýžové, a paní Marcele Svobodové. 
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Příloha 1 

PŘEHLED AKTIVIT ČLENŮ VÝBORU  
 

ÚNOR 
 
 
19. února   Rada ČMKOS 
    Ing. Barták 
 
28. února   MŠMT 
    Ing. Barták 
 
 
BŘEZEN 
 
 
9. března   Jednání výboru 
 
 
19. března   Rada ČMKOS 
    Ing. Barták 
 
 
DUBEN 
 
10. dubna Pracovní schůzka s JUDr. Kubímkovou, místopředsedkyní ČMKOS 
 Ing. Barták 
 
16. dubna   Rada ČMKOS 
    Ing. Barták 
 
 
18. dubna   Setkání se zaměstnanci UTB ve Zlíně 
    Ing. Barták 
 
20. dubna   Jednání výboru 
 
27. dubna   Jednání na MSDU OS 
    Ing. Barták 
 
 
KVĚTEN 
 
3. května   Účast na V. sjezdu OS pracovníků školství (jako host) 
    Ing. Barták 
 
4. května   Jednání  ohledně MSDU OS (OS TOK svolal schůzku předsedů) 
    Ing. Barták 
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14. května   Rada předsedů ČMKOS 
    Ing. Barták 
 
19. května   Sněm ČMKOS 
    Ing. Barták, doc. Jančarová 
 
 
25. května   Jednání výboru 
 
 
28. května   Mimořádná rada ČMKOS 
    RNDr. Dolanský 
 
31. května   Aktiv předsedů VOS 
    Členové výboru 
 
 
ČERVEN 
 
11. června   Rada předsedů ČMKOS 
    Ing. Barták 
 
20. června   Pracovní schůzka s ministryní školství 
    Ing. Barták, doc. Trka 
 
23. června   Demonstrace proti Škrtformě 
    Ing. Barták, doc. Čegan, RNDr. Dolanský  
 
26. června   Jednání výboru 
 
 
ČERVENEC 
 
9. července   Rada předsedů ČMKOS 
    Ing. Barták 
 
 
SRPEN 
 
14. srpna   Happening před poslaneckou sněmovnou PČR 
    Ing. Barták, RNDr. Dolanský 
 
27. srpna   Rada předsedů ČMKOS 
    Ing. Barták 
 
 
ZÁŘÍ 
 
13. září   Jednání výboru 
 
18. září   Seminář k Bílé knize – rytířský sál, Senát  
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    Ing. Barták, RNDr. Dolanský, doc. Trka 
 
24. září   Rada předsedů ČMKOS 
 
 
ŘÍJEN 
 
 
1. října    TOP Hotel, shromáždění ČMOS při příležitosti Světového dne učitelů 
    Ing. Barták 
 
5. října    MŠMT – OP VaVpI 
    Ing. Barták 
 
9. října    Jednání ohledně MSDU OS 
    Ing. Barták 
 
11. října   Jednání výboru 
 
16. října   Jednání pracovní skupiny ČMKOS v ČNB 
    Ing. Barták 
 
18. října Pracovní schůzka s  Ing. Markem Morou, náměstkem místopředsedy 

vlády pro evropské záležitosti 
    Ing. Barták 
 
22. října   Rada předsedů ČMKOS 
    Doc. Trka 
 
24. října   MŠMT – OP VaVpI 
    Ing. Barták 
 
 
 
 
LISTOPAD 
 
1. listopadu   Školení BOZP 
    Členové výboru 
 
1. listopadu   Aktiv předsedů VOS 
    Členové výboru 
 
14. listopadu   MŠMT – OP VaVpI 
    Ing. Barták 
 
15. listopadu   Jednání výboru 
 
19. listopadu   Rada předsedů ČMKOS 
    Ing. Barták 
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20. listopadu   Sněm ČMKOS 
    Ing. Barták, doc. Jančarová 
 

21. listopadu   Seminář EIT ČMKOS a FES k předsednictví EU 
    Ing. Barták 
 
     
 

PROSINEC 
 
6. prosince   Jednání výboru 
 
14. prosince    Valná hromada MSDU OS 
    Ing. Barták 
 
17. prosince   Rada předsedů ČMKOS 
    Doc. Trka 
 
 
 
 
RNDr. Petr Dolanský zastupuje pravidelně VOS na jednáních RVŠ. 
Doc. RNDr. Zbyšek Trka zastupuje pravidelně VOS na jednáních Reprezentativní komise MŠMT 
a momentálně zastupuje RNDr. Dolanského také na jednáních RVŠ. 
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